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Schriftelijke vragen PvdA GroenLinks in het kader van ex. artikel 40 regelement 
van orde van de gemeente Twenterand. 
  
 
Onderwerp: gebruik van bermen en bermbeheer 
 
Geacht College van BenW, 
 
De afgelopen maanden hebben we in Twenterand een aantal eerste en mooie 
resultaten gezien van het ecologisch bermbeheer. Op diverse plaatsen in 
Twenterand is gewerkt aan het versterken aan de biodiversiteit en dat is een goede 
zaak. 
 
Tegelijkertijd zien wij ook een aantal zaken die de PvdA GroenLinks Twenterand 
verontrusten en graag horen wij hierop een reactie van het college. 
 

1. Allereerst zien wij dat een aantal bermen die met bloemrijk graszaad zijn 
ingezaaid (o.a. aan de Pollen)  voor een deel door eigenaren en/of 
gebruikers zijn gemaaid. 
- Is dit bekend bij het college? 
- Zo, ja zijn de eigenaren/gebruikers hierop aangesproken en wat is 

hiervan de uitkomst? 
- Zijn er afspraken gemaakt met de eigenaren/gebruikers om dit voor het 

volgend jaar te voorkomen? 
- Zo, ja welke afspraken zijn er gemaakt? 

 
2. Wij constateren op een aantal plaatsen in Twenterand openbare bermen, 

die in het bezit van de gemeente Twenterand, in gebruik worden genomen 
door de gebruikers / eigenaren ten behoeve van vergroten van het perceel 
en eigen gebruik (o.a. Nieuwe Weg) 
- Is het bij het college bekend dat er eigenaren zijn die bermen of delen 

hiervan in eigen gebruik nemen? 
- Zo, ja worden eigenaren/gebruikers hierop aangesproken en wat is 

hiervan de uitkomst? 
- Wat gaat u doen om dit te herstellen en in de toekomst te voorkomen? 
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